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PROTOKOŁ Nr LIII/2014  

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 30 czerwca 2014r. 

 

 

Ad pkt 1. 

Pan Przewodniczący otworzył pięćdziesiąte trzecie w bieżącej kadencji obrady sesji. 

Dzisiejsza sesja zwołana została na wniosek Pani Burmistrz czyli w myśl Art. 20 ust. 3 

ustawy o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan  15 radnych obecnych na sesji jest   

14 radnych 

Stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad pkt 2. 

Pan Przewodniczący spytał czy ktoś ma   uwagi bądź propozycje do otrzymanego 

porządku. 

 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska – zwróciła się z wnioskiem o zdjęcie z porządku 

obrad sesji z punktu 3 podpunktu „d”, czyli projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego. Opinię prawną mamy od naszego prawnika, że radny 

nie powinien sprzedawać pieczywa i podpisywać umowy z jednostką podległą i 

korzystać z mienia gminnego, ale poprosi o to, aby jednak to  Pani Wojewoda zajęła 

stanowisko w tej sprawie. Pani Wojewoda już zajęła takie stanowisko i kazała wygasić 

mandat kieleckiemu radnemu Panu Stanisławowi Rupniewskiemu. Tutaj Pani 

Burmistrz przytoczyła  artykuł z Echa Dnia, że  Pan Rupniewski prowadzi działalność 

gospodarczą z wykorzystaniem mienia gminy, która przez wiele lat zaopatruje kielecki 

ratusz w sprzęt przeciwpożarowy co jest sprzeczne z ustawą o samorządem gminnym. 

Pan Przewodniczący przychylił się i poprosił Radę o przychylenie się do tego 

wniosku. Również chciałby zbadać tą sprawę bo miał za mało czasu na jej zbadanie. 

Również zwróci się do Pani Wojewody w tej sprawie i głąbiej się nią zajmie. 

W głosowaniu nad wnioskiem Pani Burmistrz brało udział 14 radnych. 9 głosami „za” 

i 5 głosami „wstrzymującymi się” wniosek został przyjęty i podpunkt „d” z punktu 3 

został zdjęty z porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji: 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwały w sprawie:  

a. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 

2014-2023 

b. zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014r. 

c. zmieniająca uchwałę Nr XXXII/266/2012 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 21 grudnia 2012r. w sprawie określenia metody 
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ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki opłaty, 

4. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty przez radnych w głosowaniu jawnym 9 

głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się”. 

 

Pkt 3 „a" 

Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2014-2023 

  

 Na wspólnym posiedzeniu komisji ,  omówiony został projekt tej uchwały. 

 W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” została 

podjęta Uchwała Nr LIV/440/2014 w  powyższej sprawie.   

 

Pkt 3 „b” 

Projekt uchwały w sprawie   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2014r. 

 

 Na wspólnym posiedzeniu komisji ,  omówiony został projekt tej uchwały. 

  W głosowaniu jawnym 10 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” została 

podjęta Uchwała Nr LIV/441/2014 w  powyższej sprawie.   

.   

Pkt 3 „c” 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXXII/266/2012 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 21 grudnia 2012r. w sprawie określenia metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty. 

 Na wspólnym posiedzeniu komisji ,  omówiony został projekt tej uchwały. 

Radny Dariusz Młodawski – stwierdził, że projekt tej uchwały winien być omówiony 

z sołtysami i uchwała podjęta w obecności sołtysów. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że od początku wiadomo było, że odpłatność za odbiór 

śmieci jest zaniżona i powinna być wyższa, radni zdecydowali inaczej. Nie jest 

tajemnicą, że również jest przeciwna, żeby na tej sesji podwyższać opłatę za śmieci. 

Oczywiście będzie się to wiązało z tym, że będziemy musieli zabezpieczyć swoje 

pieniądze z budżetu. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 W głosowaniu jawnym 12 głosami „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi się” 

uchwała w powyższej sprawie nie została podjęta.   
 

Ad pkt 4. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji. 

 

Protokoł sporządziła                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 
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